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内容概要

　　本书是根据全国高等教育自学考试指导委员会颁布的各科考试大纲，依照最新版本教材，参照最
新考试题型，特邀多年从事自考教学、命题研究的专家精心编写而成的，从内容上和形式上都保证了
试卷的专业性、权威性和准确性。
　　建议考生将本系列图书与相应教材配套使用，通过系统性的练习，加深对该学科考试内容的理解
和记忆，掌握常用解题技巧及方法，全面巩固知识点。
试卷系列每册均有8～10套自学考试标准预测试卷，建议考生每周做1套试卷，循序渐进，取得实效。
　　每套试卷均附有详细的参考答案，题型、题量及难度与真题相仿，注重实战，讲求技巧，通过深
度的点评、详尽的解析、精准的预测，力求全真模拟实战演练，切实提升考生的综合应试能力，满足
考生科学地进行自我考评的需求。
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章节摘录

　　I think it certain that in decades, not centuries, machines of silicon will arise first to rivaland then exceed their
human ancestors. Once they exceed us they will be capable of their own designin a real sense they will be able to
reproduce themselves. Silicon will have ended carbon' s long con-trol. And we will no longer be able to claim
ourselves to be the finest intelligence in the known uni-verse. 　　As the intelligence of robots increases to match
that of humans and as their cost declinesthrough economies of scale we may use them to expand our frontiers, first
on earth through theirability to withstand environments harmful to ourselves. Thus, deserts may bloom and the
ocean bemined. Further ahead, by a combination of the great wealth this new age will bring and the technologyit
will provide, the construction of a vast, man-created world in space, home to thousands or millionsof people, will
be within our power.
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